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ΕΠΙΚΑΙΡΗ	ΕΡΩΤΗΣΗ	
Προς:	Υπουργό	Αγροτικής	Ανάπτυξης	και	Τροφίμων,	κ.	Σπυρίδωνα-Παναγιώτη	Λιβανό.	
Θέμα:	Αντιμετώπιση	του	σοβαρού	προβλήματος	διασποράς	μεταλλαγμένου	κορωνοϊού	από	τα	μινκ.		

……………………………………………………………………………………………..……………………………………………….	
	
Από	 βάσιμα	 στοιχεία	 επιβεβαιώνεται	 σοβαρότατο	 πρόβλημα	 με	 τη	 μετάλλαξη	 του	 ιού	

SARS-Cov-2	στα	μινκ	(ικτίδες)	και	την	περαιτέρω	μετάδοση	του	μεταλλαγμένου	στελέχους	σε	
ανθρώπους.	 Το	 πρόβλημα	 ανέκυψε	 στην	 Ελλάδα	 από	 τον	Νοέμβριο,	 και	 επιβεβαιώθηκε	 και	
επισήμως	από	το	δεύτερο	δεκαήμερο	Δεκεμβρίου	2020.	

Η	 αντιμετώπιση	 στη	 χώρα	 μας	 ήταν	 απολύτως	 ελλιπής.	 Εφαρμόσθηκε		 το	 μέτρο	 της	
μαζικής	 θανάτωσης	 μόνο	 στην	 πρώτη	 μολυσμένη	 εκτροφική	 μονάδα,	 της	 οποίας,	 όμως,		 τα	
προϊόντα	 εκδοράς,	 προωθήθηκαν,	 κατά	 πάσα	 πιθανότητα,	 ελεύθερα	 στο	 εμπόριο.	 Επίσης,	
αναφέρεται	 σημαντική	 καθυστέρηση	στην	 ενημέρωση	 του	Παγκόσμιου	Οργανισμού	 για	 την	
Υγεία	των	Ζώων	(ΟΙΕ)	ως	προς	την	ανίχνευση	του	μεταλλαγμένου	στελέχους	αλλά	και	στην	
επιβεβαίωση	 της	 “αναδυόμενης	 ασθένειας”.	 Στις	 επόμενες	 μονάδες	 εκτροφής,	 όπου	
διαπιστώθηκε	 μετάδοση,	 δεν	 έγιναν	 οι	 ενδεδειγμένες	 ενέργειες.	 Η	 επιστημονικά	
υποδεικνυόμενη	αντιμετώπιση	περιλαμβάνει	θανάτωση	όλων	των	ζώων	αναπαραγωγής	στα	
εκτροφεία,	 εκταφή	 και	 αποτέφρωση	 όλων	 των	 νεκρών	 ζώων	 και	 αποτέφρωση	 όλων	 των	
δερμάτων.	Εν	τω	μεταξύ,	στην	Ελλάδα	έχει	 επιβεβαιωθεί	η	μετάλλαξη	και	διασπορά	σε	μινκ	
αλλά	 και	 σε	 ανθρώπους	 που	 ασχολούνται	 με	 την	 εκτροφή	 τους,	 σε	 (15)	 τουλάχιστον	
εκτροφεία	στη	Δυτική	Μακεδονία,	ενώ	ανιχνεύτηκε	το	μεταλλαγμένο	στέλεχος	Υ453F	σε	(5)	
τουλάχιστον	κρούσματα	COVID-19	σε	ανθρώπους.	

Επειδή	 αναφέρεται	 ότι	 η	 μετάλλαξη	 του	 SARS-Cov-2	 μπορεί	 να	 έχει	 επιπτώσεις	 τόσο	
στην	 ανθρώπινη	 ικανότητα	 για	 την	 παραγωγή	 αντισωμάτων	 όσο	 και	 στις	 επαναλοιμώξεις	
αλλά	και	στην	αποτελεσματικότητα	των	εμβολίων	για	αυτόν	τον	ιό.	

Επειδή,	 στις	 12/1/2021,	 ανακοινώθηκε	 ότι	 μεταλλαγμένα	 στελέχη	 του	 κορωνοϊού		
εντοπίστηκαν	 σε	 120	 θετικά	 δείγματα	 κατοίκων	 σε	 Κοζάνη,	 Γρεβενά	 και	 Καστοριά,	 δηλαδή	 η	
διασπορά	είναι	ήδη	σε	εξέλιξη,	αφού	δεν	εφαρμόστηκε	ορθή	πολιτική	υγειονομικής	προστασίας.	
Τέλος,	φημολογείται	η	θανάτωση	πλήθους	ζώων	και	στην	Ελλάδα,	χωρίς,	όμως,	τις	επιβαλλόμενες	
πρόσθετες	ενέργειες	αλλά	και	χωρίς	τις	αντίστοιχα	επιβεβλημένες	αποζημιώσεις.	

Ερωτάται	ο	κ.	Υπουργός	
Υπάρχει	 ζήτημα	αναζήτησης	 ευθυνών	 για	 τα	 αναφερόμενα	στο	 ιστορικό	περιστατικά	 και	 ποια	
συγκεκριμένα	άμεσα	μέτρα	θα	εφαρμόσει	η	Κυβέρνηση	για	την	αντιμετώπιση	της	κατάστασης	;	
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